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Zápis č. 1/2019 
Z Valné hromady SOTM, konané 5. března 2019 v 17.00 hodin v sídle SOTM 

 
Valná hromada byla řádně svolána, předseda konstatoval, že je přítomna nadpoloviční většina 
zástupců obcí, je tedy usnášení schopná. 

Přítomni:  dle prezenční listiny 
Jednání Valné hromady Sdružení obcí Toulovcovy Maštale konané 5. března 2019 proběhlo 
v době od 17:00 hodin do 19:00 hodin. Jednání zahájila a řídila Lucie Oherová, ředitelka svazku. 

Program: 
1. Kontrola úkolů z minulých usnesení 
2. Schválení účetní závěrky sestavené k 31. 12. 2018 
3. Hospodaření DSO za rok 2018 
4. Zpráva o provedené inventarizaci majetku k 31. 12. 2018 
5. Rozpočtová opatření 
6. Podání žádosti o záštitu hejtmana PK a podporu PK na akci Cyklo Maštale 2019 
7. Partnerská smlouva o spolupráci při Cyklo Maštale 2019 s městem Proseč 
8. Merida Cyklo Maštale 2019 
9. Podání žádostí o dotaci do programu „Podpora budování infrastruktury cestovního 

ruchu v PK“ na rok 2019 
10. Účast SOTM na veletrzích 
11. Personální zajištění TIC a provozu rozhleden a Muzea dýmek 
12. Projekt „Na Terezku bez bariér“ 
13. Různé (EET, pokladní systém, TIC Maštale členem ATIC, prodej občerstvení na 

rozhlednách, nové turistické zboží,..) 
14. Schválení návrhu na usnesení 

 
 
Schválení programu Valné hromady 
Přednesený návrh na program Valné hromady byl bez připomínek a doplnění schválen všemi 
hlasy.  
Volba návrhové komise 
Návrhová komise: Milada Drahošová, Václav Tměj 
Návrhová komise byla schválena všemi hlasy 
Volba ověřovatelů zápisu 
Ověřovatelé zápisu: David Šimek, Jiří Mihulka 
Ověřovatelé zápisu byli schváleni všemi hlasy. 
  
1. Kontrola dříve přijatých usnesení 
č. 2/2015 ředitelce SOTM dořešení přípojky NN na rozhledně Borůvce – nadále trvá 
č. 3/2018  ředitelce svazku zpracování a podání žádosti o dotaci na projekt s názvem  
  „Budování a obnova infrastruktury cestovního ruchu v mikroregionu Toulovcovy  
  Maštale a pověřuje předsedu podpisem žádosti - splněno 
 
Valná hromada bere na vědomí zprávu o plnění usnesení. 
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2. Schválení účetní závěrky sestavené k 31. 12. 2018.  
V souladu se z. č. 128/2000 Sb., § 84, odst. 2, písm. b) zákon o obcích v platném znění, schvaluje 
VH účetní závěrku DSO. Za rok 2018 byly vykázány výnosy ve výši 3 290 164,53 Kč, náklady činily 
3 118 273,74 Kč, rozdíl příjmů a výdajů - hospodářský výsledek = 171 890,79 Kč. Do obratu k DPH 
vstupují výnosy ve výši 1 624 000 Kč, z toho se vyčleňují kulturní náklady. Jsme těsně pod hranicí 
1 mil. Kč 
 
VH schvaluje účetní závěrku DSO sestavenou k 31. 12. 2018 s hospodářským výsledkem 171 
890,79 Kč bez výhrad. 
Pro: 10, Zdržel se: 0, Proti: 0 
 
3. Hospodaření DSO za rok 2018 
Dobrovolný svazek obcí vykazuje k datu 31. 12. 2018 tyto skutečnosti: příjmy ve výši 3 112 927,69 
Kč na rozpočet po změnách ve výši 2 981 200 Kč, tj. plnění na 104, 4% a výdaje ve výši 2 704 
734,02 Kč na rozpočet po změnách ve výši 2 823 700 Kč, tj. plnění na 95,8%. 

Valná hromada schvaluje hospodaření DSO za rok 2018. 
Pro: 10, Zdržel se: 0, Proti: 0 

 
4. Zpráva o provedené inventarizaci majetku k 31. 12. 2018 
Inventarizace majetku byla provedena v souladu se všemi zákonnými normami. Byl vyhotoven plán 
inventur včetně stanovení členů inventarizačních komisí, jejich proškolení, stanovení termínů 
vlastního provedení inventur a termínu odevzdání k zaúčtování. Byl inventován veškerý majetek, 
pohledávky i závazky v členění podle účtů směrné účetní osnovy. Byly vypracovány jednotlivé 
inventurní soupisy a na závěr „Inventarizační zpráva“.   
 
Valná hromada schvaluje zprávu o provedené inventarizaci majetku k 31. 12. 2018. Inventarizační 
zpráva je přílohou tohoto zápisu. 
Pro: 10, Zdržel se: 0, Proti: 0 
 
5. Rozpočtová opatření 
č. 1   Úřad práce ČR – dotace na VPP                                                
 
Valná hromada bere na vědomí rozpočtové opatření č. 1. RO je přílohou tohoto zápisu. 
 
6. Podání žádosti o záštitu hejtmana PK a podporu PK na akci Cyklo Maštale 2019 
Ředitelka svazku informovala přítomné o žádosti o podporu PK a záštitu hejtmana PK na akci 
Merida Cyklo Maštale 2019. 
 
Valná hromada schvaluje podání žádosti o záštitu hejtmana PK a podporu PK na akci Cyklo 
Maštale 2019. 
Pro: 10, Zdržel se: 0, Proti: 0 

7. Partnerská smlouva o spolupráci při Cyklo Maštale 2019 s městem Proseč 
Ředitelka svazku informovala přítomné o partnerské smlouvě o spolupráci při akci Cyklo Maštale 
2019 s městem Proseč. 
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Valná hromada schvaluje partnerskou smlouvu o spolupráci při konání akce „Cyklo Maštale 2019“ 
uzavřenou mezi SOTM a městem Proseč, smlouva je přílohou tohoto zápisu. 
Pro: 10, Zdržel se: 0, Proti: 0 
 
8. Merida Cyklo Maštale 2019 
Ředitelka svazku informovala přítomné o průběhu příprav na akci Merida Cyklo Maštale 2019 a 
požádala starosty členských obcí o spolupráci místních hasičských sborů, jako tomu bylo 
v předešlých letech. Termín konání akce je 22. 6. 2019. V současné době probíhá komunikace s 
partnery (Dipro, Škoda, Bike sport potvrzeny, Merida do konce týdne). Souhlasy vlastníků byly 
odeslány spolu se žádostí o povolení na ŽP PK. Tratě závodu zůstávají stejné. Přihlašování 
závodníků je spuštěno od prosince.  
 
Valná hromada bere na vědomí informaci k akci Merida Cyklo Maštale 2019. 
 
9. Podání žádostí o dotaci do programu „Podpora budování infrastruktury cestovního ruchu 
v PK“ na rok 2019 
Ředitelka svazku informovala přítomné o zpracovaných projektech. Na PK kraj byly předloženy 2 
žádosti. 1. projekt s názvem „Budování a obnova infrastruktury cestovního ruchu v mikroregionu 
Toulovcovy Maštale“ s celkovými náklady 200 000 Kč. Záměrem předloženého projektu je obnova 
značení na sedmi turistických okruzích mikroregionem, obnova pasportizačních čísel na sloupcích, 
obnova cedulí na hranicích mikroregionu, pořízení nového chemického WC k rozhledně Terezce, 
obnova informačního stojanu v Poličce a oprava podlahy v turistické ubytovně Toulovec. 2. Podaný 
projekt s názvem: „Vybavení odpočívadel na cyklotrasách a turistických trasách v mikroregionu 
Toulovcovy Maštale“ s celkovými náklady 166 000 Kč. Záměrem projektu je pořízení 4 servisních 
cyklostojanů, (Vranice, Toulovcova rozhledna, ubytovna, Perálec), 2 sety lavice se stoly 
k rozhledně Terezce a prvky pro trávení volného času u Toulovcovy rozhledny. 
 
Valná hromada bere na vědomí informace k podaným projektům do programu „Podpora budování 
infrastruktury cestovního ruchu v PK“ na rok 2019. 
 
10. Účast SOTM na veletrzích 
Ředitelka svazku informovala přítomné o plánovaných veletrzích, kterých se SOTM zúčastní. Ve 
dnech 8.3. - 9. 3. se koná veletrh cestovního ruchu  INFOTOUR  & CYKLOTURISTIKA v Hradci 
Králové, na kterém bude prezentován region, město Proseče a Muzeum dýmek. Ve dnech 11. 
dubna – 13. dubna pak veletrh v Lysé nad Labem s názvem Regiony ČR a Dovolená.  
 
Valná hromada bere na vědomí informaci k účasti SOTM na veletrzích. 
 
11. Personální zajištění TIC a provozu rozhleden a Muzea dýmek 
Ředitelka svazku informovala přítomné o zajištění provozu TIC, rozhleden a Muzea dýmek na 
turistickou sezónu 2019. V TIC je v současné době zaměstnanec na dotaci z ÚP, od května bude 
zaměstnán nový, stálý zaměstnanec, který má požadované znalosti a zkušenosti v oblasti 
cestovního ruchu.  Provoz rozhleden a muzea je zajištěn brigádníky. 
 
Valná hromada bere na vědomí informaci k personálnímu zajištění TIC a provozu rozhleden a 
Muzea dýmek. 
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12. Projekt „Na Terezku bez bariér“ 
Ředitelka svazku představila přítomným projekt, jehož záměrem je dočasné umístění kabiny 
výtahu k rozhledně Terezce, která umožní bezbariérový přístupu osobám se sníženou schopností 
pohybu a orientace na nejvyšší vyhlídkovou plošinu rozhledny. Tento výtah zde bude umístěn po 
dobu 2 měsíců (v měsíci červenci a srpnu). Představila jednotlivé aktivity projektu, technické 
řešení, marketingové aktivity a rozpočet projektu. Finanční prostředky na realizaci projektu se 
ředitelka svazku pokusí získat od partnerů a organizací, SOTM by se nemělo na akci finančně 
podílet. Úkolem SOTM bude zajistit veškerou propagaci k akci, spolupráci a komunikaci s partnery 
a dodavateli, součinnost s montážní firmou a dodavatelem výtahu, personálně zajistit obsluhu 
výtahu na celé 2 měsíce.  
 
Valná hromada schvaluje zahájení realizace projektu na „Terezku bez bariér“. 
Pro: 10, Zdržel se: 0, Proti: 0 
 
13. Různé (EET, pokladní systém, TIC Maštale členem ATIC, prodej občerstvení na 
rozhlednách, nové turistické zboží,..) 
Ředitelka svazku informovala přítomné o novém skladovém a pokladním systému, který umožňuje 
spravovat několik skladů najednou, každý den odesílá data do pc, možné generovat různé 
sestavy, statistiky prodeje, tiskne stvrzenky i vstupenky, umí několik hladin DPH a je připraven na 
EET. Tento systém bude od dubna fungovat na všech rozhlednách, v muzeu dýmek a IC. 
Předseda svazku konstatoval, že na EET jsme připraveni a pokud se staneme plátci DPH, 
zaregistrujeme se k EET. Dále ředitelka svazku informovala přítomné, že naší žádosti o členství 
v ATIC bylo vyhověno a jsme oficiálními členy této asociace.  
Na rozhlednách bude v letošní sezóně opět zahájen prodej občerstvení, které díky novému 
pokladnímu systému a skladovému hospodářství bude mnohem snazší evidovat a zároveň 
zákazníkům budou vydávány účtenky za prodané zboží.   
Pro letošní sezónu SOTM graficky zpracovalo a vydalo nové pexeso mikroregionu, pohledy, 
pastelky, tašky, trička, ve fázi rozpracovanosti jsou magnetky a přívěsky na brieru a omalovánky. 
 
Valná hromada bere na vědomí informaci k různé. 
 
14. Schválení usnesení 
Komise pro usnesení přednesla návrh na usnesení a provedla rekapitulaci usnesení, které bylo 
jednotlivě přijato a schvalováno po každém bodu programu. 
 
Přednesené usnesení bylo schváleno všemi hlasy. 
 
V Proseči 5. 3. 2019 
 
Předseda svazku:   [[[[[[[[[[[[[ 
 
Ověřovatelé zápisu:   [[[[[[[[[[[[[ 
 

[[[[[[[[[[[[[         
 
 

zapsala: Lucie Oherová 


